
Z á p i s n i c a 
z 12. zasadnutia Obecného zastupiteľstva  vo Valaskej Belej, 

ktoré sa konalo dňa 27. novembra 2019 
-------------------------------------------------------------------------------  

 

Prítomní:     
8 poslancov podľa prezenčnej listiny, ktorá je súčasťou originálu zápisnice 
Ing. Miloš Cúcik – starosta obce  
Mgr. Ján Králik, LL.M. – hlavný kontrolór obce 
Bc. Ľudmila Podskočová – zapisovateľka  
 
Neprítomný:  
1 poslanec podľa prezenčnej listiny, ktorá je súčasťou originálu zápisnice 
 
 
   Zasadnutie trvalo od 1630 h. do 2300 h. 
 
 

* * * 
 

Program: 
 
Otvorenie zasadnutia – schválenie programu 
Voľba návrhovej komisie  
Určenie overovateľov zápisnice 
Určenie zapisovateľa zápisnice 
 
1. Kontrola plnenia uznesení a úloh z nich vyplývajúcich a odpovede na dopyty 

poslancov z predchádzajúceho rokovania, ak neboli zodpovedané písomne. 
2. Žiadosť Melánie Slugeňovej, bytom Valaská Belá 531 o odkúpenie obecného 

pozemku. 
3. Žiadosť Márie Dančovej, bytom Valaská Belá 1477 o odkúpenie obecnej parcely. 
4. Žiadosť Evy Beňovej, Valaská Belá 715 o prenájom bytu v budove Zdravotného 

strediska vo Val. Belej. 
5. Informácia ZŠ s MŠ vo Valaskej Belej o zvýšenie režijných nákladov na jedlo. 
6. Návrh VZN o poskytovaní jednorazového finančného príspevku pri narodení 

dieťaťa. 
7. Názory, pripomienky a iné požiadavky prítomných obyvateľov obce. 
8. Rôzne. 
9. Diskusia. 
10. Uznesenie, záver. 
 

* * * 
 

 Otvorenie zasadnutia – 12. zasadnutie Obecného zastupiteľstva vo Valaskej Belej 
otvoril a  viedol starosta obce Ing. Miloš Cúcik. Zasadnutie bolo zvolané v zmysle § 12 odst. 1 
zákona NR SR č. 369/90 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov. 
Podľa podpísanej prezenčnej listiny starosta obce konštatoval prítomnosť nadpolovičnej 
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väčšiny poslancov obecného zastupiteľstva, z celkového počtu 9 poslancov obecného 
zastupiteľstva bolo prítomných 8 poslancov. Starosta obce úvodom všetkých privítal 
a oboznámil obecné zastupiteľstvo s programom rokovania. Program bol prečítaný a obecným 
zastupiteľstvom jednomyseľne schválený. 
Hlasovanie: za 8 proti 0, zdržali sa 0 – program rokovania OZ bol schválený 
Voľba návrhovej komisie – do návrhovej komisie boli navrhnutí: Juraj Gabaš a Milan 
Čičmanec. 
Hlasovanie: za 8, proti 0, zdržali sa 0 – návrhová komisia bola schválená. 
Určenie overovateľov zápisnice – za overovateľov zápisnice starosta obce určil Danku 
Golejovú a Štefana Hlinku. 
Hlasovanie: za 8, proti 0, zdržal sa 0 – overovatelia zápisnice boli schválení. 
Určenie zapisovateľa zápisnice – za zapisovateľku zápisnice starosta obce určil  
Bc. Ľudmilu Podskočovú. 
Hlasovanie: za 8, proti 0, zdržal sa 0, – zapisovateľka zápisnice bola schválená. 
 
 
1. Kontrola plnenia uznesení a úloh z nich vyplývajúcich a odpovede na dopyty 
poslancov z predchádzajúceho rokovania, ak neboli zodpovedané písomne – správu 
o plnení uznesení a úloh z nich vyplývajúcich starosta obce predložil písomne na rokovaní 
obecného zastupiteľstva.  
Uznesením č. 100/2019 poslanci odporučili starostovi obce ukončiť zmluvný vzťah s firmou 
EKO GREEN, s. r. o. so sídlom Čavoj č. 282 na dielo „Rekonštrukcia požiarnej zbrojnice“ – 
uznesenie je splnené, starosta obce informoval o tom, že zmluva bola ukončená a do 28. 11. 
2019 majú odstrániť nedostatky a odovzdať dielo. Vysvetlenie podal aj hlavný kontrolór, 
ktorý okrem iného uviedol, že došlo k hrubému porušeniu zo strany zhotoviteľa diela, ktorý 
nerešpektoval stavebný zákon ani zmluvu. Ing. Vladimír Mazán pripomienkoval toto 
uznesenie, uviedol, že dodatočne boli zmenené a dodatočné odsúhlasené materiály, čo nebolo 
pôvodne zapísané v stavebnom denníku a myslí si že tieto zmeny nie sú odsúhlasené v zmysle 
stavebného zákona. Uviedol konkrétnejšie, ktoré materiály boli zmenené (na kotolni boli 
plechové dvere zamenené za plastové, sadrokartón bol nesprávne spravený, cetris dosky boli 
nahradené za OSB dosky, čo je nevyhovujúce do tohto prostredia, nemal byť zbúraný komín, 
bolo to uzavreté a uvidí sa čo bude pri kolaudácii. Podľa neho sú zmenené použité materiály 
horšie. Hlavný kontrolór uviedol, že zmeny mali byť odsúhlasené na začiatku zmluvy. Starosta 
obce sa k tejto veci nechcel vyjadrovať. Ďalej pán kontrolór poďakoval poslancovi  
Ing. Vladimírovi Mazánovi za spoluprácu pri tejto kontrole z odborného stavebného hľadiska. 
Bola dohodnutá záručná doba na 5 rokov na práce a na materiály podľa výrobcov materiálov. 
Poslanec Ing. Peter Dušička sa informoval prečo sa tieto materiály menili, či je to možne 
meniť v priebehu prác. Poslanec Ing. Mazán upozornil na skutočnosti, že už zateká do 
kotolne cez novú strechu na hasičskej zbrojnici a je potrebné urýchlene to doriešiť. Je tam 
záruka 5 rokov, podľa neho je tam zatečená aj tepelná izolácia ale zatiaľ to nie je prevzaté 
a ešte záručná doba neplynie. 
Uznesením č. 105/2019 poslanci odporučili starostovi obce preveriť možnosť zamestnať 
všeobecného lekára a tiež možnosť výdaja liekov - ohľadom všeobecného lekára starosta obce 
uviedol, že rokoval s pani generálnou riaditeľkou VšZP Ing. Hlinkovou, ktorá ho 
skontaktovala s riaditeľom Unikliniky Prievidza. Tento prisľúbil, že by vybavil lekára aspoň na 
dva dni v týždni. Ešte bude do konca roka stretnutie. 
Uznesením č. 112/2019, ktoré sa týkalo rozpočtového opatrenia č. 28/2019 bolo odporučené 
starostovi obce pripraviť podmienky pre výberové konanie na opravu strechy a montáž 
nového strešného plášťa na budovu ŠJ ZŠ. Boli oslovené firmy, ktoré poslali ponuky – 
starosta obce oboznámil poslancov koho oslovil. K ponukám sa vyjadril Ing. Vladimír Mazán 
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– uviedol, že najpodstatnejšia je hrúbka polystyrénu. Navrhol dať väčšiu hrúbku polystyrénu 
na tepelnú izoláciu. Môže sa to prejaviť kondenzom v stropných paneloch. Ďalej treba 
realizovať kvalitnú parozábrabu na strop kuchyne. Poslanec Ing. Mazán navrhol odpratanie 
antén a čím skôr zrealizovať opravu strechy. Uviedol, že vieme o streche od februára, prečo sa 
to rieši v decembri.  
Uznesením č. 114/2019, ktoré sa týkalo navýšenia dotácie pre TJ bolo odložené na preverenie 
– starosta obce uviedol, že dotácia organizácii sa môže prideliť len jeden krát do roka, uviedol, 
že po konzultácii s hl. kontrolórom ju možno navýšiť. Toto navýšenie pripomienkoval Marian 
Híreš, uviedol, že dotácia sa poskytuje podľa zákona 583/2004 Z.z. o prideľovaní dotácii, 
ktorý upravuje poskytovanie dotácií obcou. Dotácia sa odvíja od žiadostí o dotáciu, tieto sa 
zapracujú do rozpočtu obce. Je potrebné dotáciu vyúčtovať. Zákon nehovorí o navýšení 
dotácie, je potrebné sa riadiť sumou, ktorá bola navrhnutá v rozpočte. Hlavný kontrolór 
uviedol, že nie vždy právna úprava všetko obsiahne čo prinesie prax. Nenamieta voči 
pripomienke pána Mariana Híreša, je správne čo uviedol poslanec Marian Híreš, nenamieta 
voči tomu, ale je možné argumentovať, že je to verejnoprospešná vec, ktorá by sa dala 
obhájiť. Poslanec Marian Híreš navrhol o tú dlžnú sumu navýšiť rozpočet na budúci rok ak je 
to možné. Keďže ešte nie je zúčtovanie roka, nie je možné preniesť túto sumu do 
budúcoročného rozpočtu. Táto úloha zatiaľ trvá. 
Uznesením č. 116/2019 bola odložená rozpočtová zmena obce Valaská Belá rozpočtovým 
opatrením č. 32/2019 – týkajúca sa navýšenia poplatku Spoločného obecného úradu Nováky. 
Zmluvu preveril hlavný kontrolór, ktorý prečítal komentár k zmluve. Podľa neho je zmluva 
postavená tak, že všetko celý chod spoločného úradu riadi Mestský úrad Nováky. Ostatné 
obce na to nemajú takmer žiadny dosah. Hl. kontrolór navrhol zriadiť spoločný obecný úrad 
v Nitr. Rudne, alebo prepracovať zmluvu s tým, že každý účastník zmluvy by mal dosah na 
zamestnancov. Zmluva vôbec nerieši náhradu škody, starosta obce znáša zodpovednosť za 
rozhodnutia, je potrebné uvádzať, kto vypracúva a je zodpovedný za vydávané rozhodnutia. 
Navrhol úpravu komplet celej zmluvy. 
Uznesením č. 119/2019 poslanci odporučili osadenie rozhlasovej techniky na Kline. K tomuto 
informoval starosta obce. Bude potrebné osadiť nové stĺpy. Pripomienkoval to poslanec  
Ing. Vladimír Mazán, dotazoval sa čo sa urobilo v tejto veci za uplynulý mesiac. Úloha trvá. 
Uznesenie č. 120/2019 poslanci odporučili starostovi obce zaoberať sa získaním informácií 
o možnostiach získania fin. dotácie na kúpu a inštaláciu informatívnych meračov rýchlosti 
z dôvodu, aby ich kúpa nezaťažovala rozpočet obce – k tomuto informoval starosta obce – 
požiadal o stretnutie so zástupcom TSK, zatiaľ sa na termíne nedohodol. Úloha trvá. 
Uznesením č. 121/2019 poslanci uložili ekonómke obce pripraviť rozpočtovú zmenu vo 
výške 2000 €. Poslanec Mgr. Repka rozposlal ponuky na vianočnú výzdobu. Poslanci budú 
rozpočtovú zmenu schvaľovať v bode Rôzne. 
Uznesením č. 122/2019 poslanci odporučili zabezpečiť demontáž zhotoveného komínového 
telesa na budove ZŠ s MŠ Valaská Belá – starosta obce v správe o plnení uviedol, že 
nepodpísal uznesenie z dôvodu, že prebieha zapísanie bytov. Prebehla rozprava medzi 
poslancami. Nepodpísanie uznesenia pripomienkoval poslanec Marian Híreš – uviedol, že 
starosta má právo veta v prípade porušenia zákona. V tomto prípade nedošlo k porušeniu 
zákona. Výstavbu komínového telesa pripomienkoval poslanec Ing. Mazán, podľa neho 
prekročil právomoc starosta obce, ak dovolil výstavbu komína bez súhlasu obecného 
zastupiteľstva. Hlasovanie neprebehlo. 
Poslanec Ing. Vladimír Mazán požiadal opätovne o vypracovanie nákladových položiek na 
jednotlivé prenajímané priestory. Podotkol, že toto pýtal už v šiestom mesiaci. Starosta obce 
uviedol, že toto zadal pani Mgr. Elene Obuchovej, pracovníčke obce.  
Poslanec Ing. Vladimír Mazán ďalej podotkol, že bola v minulosti požiadavka na nákup 
zrkadiel na cestu. Starosta obce uviedol, že musí byť súhlas dopravného inšpektorátu. 
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Poslanec Ing. Vladimír Mazán uviedol, že osadenie zrkadiel na vlastné komunikácie je podľa 
neho možné. 
Ďalej poslanec Ing. Vladimír Mazán požadoval prieskum zberu komunálneho odpadu firmou 
ELWIS. 
Záverom poslanci správu vzali na vedomie s výhradami, ktoré sú uvedené v zápise 
z rokovania.  
Hlasovanie: za 8, proti 0, zdržal sa hl. 0 – prijaté uznesenie č. 123/2019.  
 
2. Žiadosť Melánie Slugeňovej, bytom Valaská Belá 531 o odkúpenie obecného 
pozemku – bola predložená spolu s pozvánkou na rokovanie, uvedený pozemok je v užívaní 
pani Slugeňovej. Žiadosť pripomienkovali poslanci Ing. Peter Dušička a Ing. Vladimír Mazán. 
Navrhovali predať pozemok pod budovou a zachovať prístup k okoliu obecnej budovy. 
S takýmto návrhom súhlasili aj ostatní poslanci. Poslanci žiadosť odložili s tým, že je potrebné 
dať vypracovať GP podľa návrhu poslancov OZ. 
Hlasovanie: za 8, proti 0, zdržal sa hl. 0 – prijaté uznesenie č. 124/2019. 
 
3. Žiadosť Márie Dančovej, bytom Valaská Belá 1477 o odkúpenie obecnej 
parcely – bola zaslaná všetkým poslancom spolu s pozvánkou na rokovanie. Poslanci ju vzali 
na vedomie. Zdôvodnenie uviedol starosta obce, jedná sa o spoločný dvor, kde pani Mária 
Dančová nie je podielníčkou spoločného dvora. Ak sa obec rozhodne odpredať uvedenú 
parcelu, musí osloviť ostatných spoluvlastníkov. Obecné zastupiteľstvo v minulom období 
uvedený podiel spoločného dvora neodpredalo. Poslanci odpredaj zamietli z dôvodu 
zachovania prístupu k ostatným nehnuteľnostiam. 
Hlasovanie: za 8, proti 0, zdržal sa hl. 0 – prijaté uznesenie č. 125/2019. 
 
4. Žiadosť Evy Beňovej, Valaská Belá 715 o prenájom bytu v budove Zdravotného 
strediska vo Val. Belej – žiadosť prečítal starosta obce, bližšie vysvetlil požiadavku pani 
Beňovej. Poslanci žiadosť odložili a odporučili zapísať pani Evu Beňovú do poradovníka do 
obecných nájomných bytov v bytovom dome 1477. 
Hlasovanie: za 7, proti 0, zdržal sa hl. 1 (Danka Golejová) – prijaté uznesenie č. 126/2019. 
 
5. Informácia ZŠ s MŠ vo Valaskej Belej o zvýšenie režijných nákladov na jedlo – 

bola zaslaná všetkým poslancom spolu s pozvánkou na rokovanie. Pripomienkoval ju poslanec 
Ing. Peter Dušička, navrhol dotovať túto stravu pre dôchodcov. Hlavný kontrolór upozornil 
na to, že by sa muselo špecifikovať pre ktorých dôchodcov sa bude voziť strava. Poslanec 
Marian Híreš navrhol túto sumu na dotovanie zaradiť v rozpočte do sociálnej oblasti. 
Prebehla dlhá rozprava Poslanci informáciu vzali na vedomie. 
Hlasovanie: za 7, proti 0, zdržal sa hl. 1 (Ing. Peter Dušička) – prijaté uznesenie č. 127/2019. 
 
6. Návrh VZN o poskytovaní jednorazového finančného príspevku pri narodení 
dieťaťa – návrh bol zaslaný spolu s pozvánkou na rokovanie, k nemu prebehla rozprava, 
pripomienkovali ho viacerí poslanci a taktiež zamestnankyňa na úseku preneseného výkonu 
štátnej správy – evidencie obyvateľov, ktorá navrhla, aby sa výplata pri narodení dieťaťa 
uskutočnila na základe žiadosti jedného z rodičov a doloženia kópie rodného listu dieťaťa. 
Záverom poslanci schvaľovanie VZN odložili do budúceho rokovania OZ kvôli 
prepracovaniu. 
Hlasovanie: za 8, proti 0, zdržal sa hl. 0 – prijaté uznesenie č. 128/2019. 
 
7. Názory, pripomienky a iné požiadavky prítomných obyvateľov obce – na zasadnutí 
boli prítomní viacerí obyvatelia obce.  
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Pani Pavlína Kodajová – uviedla, že bola pietna akcia pri pomníku padlých hrdinov  
v Škrípove. Kritizovala, že nebolo okolie pomníka vyčistené a bolo to hrozné. O akcii obec 
vedela, prečo to nebolo zariadené. Starosta obce uviedol, že vykosené to bolo a nevedel že tam 
je taký neporiadok. 
Pani Eva Púryová – pripomenula stretnutie v kultúrnom dome, uviedla, že kuchyňa v KD je 
celkom dobre vybavená, pochválila pani kultúrnu referentku, je šikovná. Navrhla upraviť 
vchod do KD. 
Pani Pavlína Kodajová sa dotazovala, prečo sa zábradlie z parku odstránilo. Starosta obce 
uviedol, že zábradlie dal odstrániť z bezpečnostného hľadiska. Poslanec Ing. Vladimír Mazán 
uviedol, že v budúcnosti je plánovaná rekonštrukcia predajne Jednoty, po ukončení 
stavebných prác sa park dorieši aj z estetického hľadiska.  
Pani Mária Dančová sa informovala o umiestnení pána Hlinku, ktorý je v zlom sociálnom 
stave. Poslanec Marian Híreš uviedol, že toto je záležitosť sociálneho oddelenia.  Ďalej pani 
Mária Dančová upozornila na schátralú budovu u Kačičkov. Je potrebné vyzvať majiteľa. Pani 
Máriu Dančovú doplnil aj Jakub Furka. Taktiež potvrdil, že sa majiteľ o pozemok nestará. Hl. 
kontrolór uviedol, že mu zašle výzvu na opravu budovy.  
Pani Eva Púryová podotkla, či je do rozpočtu zahrnutá aj rekonštrukcia miestnych 
komunikácií do Tantošov a ostatných komunikácií, ktoré sú v zlom stave. 
Pani Mária Iskrová požiadala o doplnenie verejného osvetlenia. K verejnému osvetleniu 
prebehla rozprava. 
Poslanec Marian Híreš sa informoval na parkovanie autobusov pri potoku oproti zelovocu. 
Poslanec Marian Híreš podotkol, že VZN o užívaní verejného priestranstva je prijaté a nie je 
zrušené, upozornil aby sa dodržiavalo prijaté VZN o verejnom priestranstve a prenájme 
priestorov. 
Ing. Vladimír Mazán sa informoval či bola vyzvaná firma BaB, ktorá využíva verejné 
priestranstvo obce. Starosta obce prečítal výzvu, ktorá bola zaslaná firme BaB. Firma 
v odpovedi uviedla, že obec využíva obecný pozemok. Na toto bola zaslaná opätovná výzva 
zo strany obce. Pripomienkovali to poslanci aj hlavný kontrolór. Hlavný kontrolór uviedol, že 
bolo porušené VZN a zo strany obce mu mal byť vyrubený poplatok za verejné priestranstvo. 
 
8. Rôzne:  
 
- Hlavný kontrolór zaslal obecnému zastupiteľstvu Správu HK obce Mgr. Jána Králika, 
LL.M., č. 2/2019 ku kontrole zákonnosti dodržiavania všeobecne záväzných právnych 
predpisov, vrátane nariadení obce. V správe informoval obecné zastupiteľstvo, že na 
Okresnom súde v Prievidzi prebieha občiansko-súdne konanie medzi Ing. Vlastou 
Gelatičovou a Ivanom Kováčom a spol. vo veci určenia práva zodpovedajúceho vecnému 
bremenu k nehnuteľnostiam. Navrhol, aby do súdneho sporu zasiahla Obec Valaská Belá za 
pomoci poverenej osoby a urovnala súdny spor medzi obyvateľmi dohodou – mimosúdne 
k spokojnosti obyvateľov. Navrhol obecnému zastupiteľstvu, aby odporučili starostovi obce 
splnomocniť konkrétnu osobu na vyvolanie stretnutia sporných strán za účasti právnych 
zástupcov účastníkov súdneho konania s cieľom uzavretia mimosúdnej dohody a taktiež 
navrhol odporučiť starostovi obce pripraviť realizáciu vyvlastňovacieho konania pre potreby 
obecnej komunikácie k RD p. Ing. Vlasty Gelatičovej vo verejnom záujme.  
K problému súdneho sporu sa vyjadril poslanec Štefan Hlinka, ktorý priblížil históriu ako 
tento spor vznikol. Uviedol, že k tomuto rodinnému domu je prístupová komunikácia, 
navrhol, že nech o tomto rozhodne súd. K prístupu sa vyjadrila aj pani Ing. Vlasta Gelatičová, 
prebehla dlhšia rozprava. Poslanci o návrhu hlavného kontrolóra nehlasovali.  
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- Oznam riaditeľky Základnej školy s MŠ vo Valaskej Belej o výmene okien vo vestibuloch 
a na schodisku – prečítal starosta obce. Poslanci neprijali žiadne uznesenie. 
 
- Rozpočtové opatrenie č. 28/2019 – poslanci odložili do decembrového rokovania OZ.  
Hlasovanie: za 8, proti 0, zdržal sa hl. 0 – prijaté uznesenie č. 129/2019. 
 
- Rozpočtové opatrenie č. 30/2019 – poslanci odložili do decembrového rokovania OZ.  
Hlasovanie: za 8, proti 0, zdržal sa hl. 0 – prijaté uznesenie č. 130/2019. 
 
- Návrh na zmenu rozpočtu obce Valaská Belá rozpočtovým opatrením č. 32/2019 – 
poslanci hlasovali za odloženie.  
Hlasovanie: za 8, proti 0, zdržal sa hl. 0 – prijaté uznesenie č. 131/2019. 
 
- Návrh na zmenu rozpočtu obce Valaská Belá rozpočtovým opatrením č. 35/2019 – 
poslanci schválili.  
Hlasovanie: za 7, proti 0, zdržal sa hl. 1 (Ing. Peter Dušička) – prijaté uznesenie č. 132/2019. 
 
- Žiadosť Anny Matlovej, Valaská Belá 242 a Mgr. Zdeny Točekovej o výmenu okien na 
bytoch v základnej škole – prečítal starosta obce. Poslanci o tejto žiadosti hlasovali, uznesenie 
neprijali.  
Hlasovanie: za 0, proti 0, zdržal sa hl. 8 – nebolo prijaté uznesenie. 
 
- Správa hl. kontrolóra obce Mgr. Jána Králika, LL.M. č. 1/2019 – bola zaslaná všetkým 
poslancom OZ emailom. Hlavný kontrolór podrobnejšie rozobral otázku bytov a ich užívania 
v budove Základnej školy vo Valaskej Belej. Hlavný kontrolór navrhol ponúknuť náhradné 
bývanie nájomníkom bytov v budove ZŠ v nájomnej bytovke obce č. 1477. V prípade, že by 
mali výhrady, alebo by odmietli, obec vypovie zmluvu a nájom sa zruší. Ďalej navrhol zmeniť 
účel priestorov pre účely školy a taktiež navrhol zmenu VZN o bytoch a to znížiť zábezpeku 
zo 6 mesiacov na 2 alebo 3 mesiace.  
Starosta obce prečítal návrh na uznesenie, vyplývajúce zo správy hlavného kontrolóra  
č. 1/2019. Poslanci hlasovali o návrhu na uznesenie.  
Hlasovanie: za 8, proti 0, zdržal sa hl. 0 – prijaté uznesenie č. 133/2019. 

 
- Starosta obce prečítal návrh na uznesenie, vyplývajúce zo správy hlavného kontrolóra  
č. 1/2019, ktorým poslanci poverili starostu obce ustanovením osoby na uzavretie dohody 
o skončení nájmu v lehote 30 dní odo dňa doručenia návrhu na uzavretie dohody o skončení 
nájomného vzťahu. Poslanci hlasovali o návrhu na uznesenie.  
Hlasovanie: za 8, proti 0, zdržal sa hl. 0  -  prijaté uznesenie č. 134/2019. 
 
- Starosta obce prečítal návrh na uznesenie, vyplývajúce zo správy hlavného kontrolóra  
č. 1/2019 – týkajúce sa začatia konania vo veci zmeny užívania prenajatých priestorov pre 
potreby ZŠ Valaská Belá. Poslanci prijali uznesenie. 
Hlasovanie: za 8, proti 0, zdržal sa hl. 0  -  prijaté uznesenie č. 135/2019. 
 
- Návrh hl. kontrolóra o zmenu rokovacieho poriadku, aby sa záznamy z rokovaní robili 
audiovizuálne záznamy. O tomto poslanci nehlasovali.  
 
- Návrh hl. kontrolóra na zmenu zásad odmeňovania poslancov, navrhol zvýšiť odmeny 
pre poslancov. Poslanci o tomto návrhu nehlasovali. 
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- Návrh hl. kontrolóra o zriadenie obecného podniku – prebehla dlhšia rozprava, o tomto 
návrhu poslanci nehlasovali. 
 
- Starosta obce informoval o verejnom obstarávaní na ČOV, uviedol, že je potrebné si 
sadnúť a navrhnúť podmienky. 
 
9. Diskusia - poslanci diskutovali k jednotlivým bodom programu rokovania. 

 
 

10. Záver - po prerokovaní všetkých bodov programu návrhová komisia prečítala prijaté 
uznesenia a starosta obce poďakovaním za účasť rokovanie obecného zastupiteľstva ukončil.  
 
 
Vo Valaskej Belej dňa 6. 12. 2019 
Zapísala: Bc. Ľudmila Podskočová 
 
 
 
 

Ing. Miloš Cúcik 
starosta obce 

 
 
 
 
 
Overovatelia zápisnice: Danka Golejová   a  Štefan Hlinka 
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U Z N E S E N I A 
z 12. zasadnutia Obecného zastupiteľstva  

obce Valaská Belá zo dňa 27. novembra 2019 
(123/2019 – 135/2019) 

 
 

Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej na svojom 12. zasadnutí prerokovalo:  
 

1. Kontrola plnenia uznesení a úloh z nich vyplývajúcich a odpovede na dopyty 
poslancov z predchádzajúceho rokovania, ak neboli zodpovedané písomne. 
2. Žiadosť Melánie Slugeňovej, bytom Valaská Belá 531 o odkúpenie obecného 
pozemku. 
3. Žiadosť Márie Dančovej, bytom Valaská Belá 1477 o odkúpenie obecnej parcely. 
4. Žiadosť Evy Beňovej, Valaská Belá 715 o prenájom bytu v budove Zdravotného 
strediska vo Val. Belej. 
5. Informácia ZŠ s MŠ vo Valaskej Belej o zvýšenie režijných nákladov na jedlo. 
6. Návrh VZN o poskytovaní jednorazového finančného príspevku pri narodení 
dieťaťa. 
7. Názory, pripomienky a iné požiadavky prítomných obyvateľov obce. 
8. Rôzne. 
9. Diskusia. 
10. Uznesenie, záver. 
 
 
 
 

k bodu č. 1: Kontrola plnenia uznesení a úloh z nich vyplývajúcich a odpovede na 
dopyty poslancov z predchádzajúceho rokovania, ak neboli zodpovedané písomne. 
 

Uznesenie č. 123/2019 
Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej 

  
berie na vedomie 
správu o kontrole plnenia uznesení a úloh z nich vyplývajúcich a odpovede na dopyty 
poslancov z predchádzajúceho rokovania, ak neboli zodpovedané písomne, predloženú 
starostom obce s výhradami voči správe o plnení úloh zachytené v zápisnici z dnešného 
rokovania OZ. 
 
 
Hlasovanie: 

Za:  8 Ing. Peter Dušička, Mgr. Herta Dušičková, Danka Golejová, Milan 
Čičmanec, Juraj Gabaš, Ing. Vladimír Mazán, Štefan Hlinka, Marian 
Híreš, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Mgr. Rastislav Repka, 

 
Vo Valaskej Belej dňa 6. 12. 2019  Ing. Miloš Cúcik – starosta obce 
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k bodu č. 2: Žiadosť Melánie Slugeňovej, bytom Valaská Belá 531 o odkúpenie 
obecného pozemku. 

 
Uznesenie č. 124/2019 

Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej 
  

odkladá 
odpredaj majetku obce Valaská Belá Márii Slugeňovej, bytom Valaská Belá 531 a to časť 
pozemku parcela CKN č. 595/4 zastavané plochy a nádvoria s tým, že je potrebné dať 
vypracovať geometrický plán podľa návrhu poslancov. 
 
Hlasovanie: 

Za:  8 Ing. Peter Dušička, Mgr. Herta Dušičková, Danka Golejová, Milan 
Čičmanec, Juraj Gabaš, Ing. Vladimír Mazán, Štefan Hlinka, Marian 
Híreš, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Mgr. Rastislav Repka, 

 
Vo Valaskej Belej dňa 6. 12. 2019  Ing. Miloš Cúcik – starosta obce 
 

 
 
 

k bodu č. 3: Žiadosť Márie Dančovej, bytom Valaská Belá 1477 o odkúpenie obecnej 
parcely. 

Uznesenie č. 125/2019 
Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej 

  
zamieta  
odpredaj majetku obce Valaská Belá Márii Dančovej, bytom Valaská Belá 1477 a to pozemok 
parcelu CKN č. 414 zastavané plochy a nádvoria o výmere 96 m2, zapísanej na LV 1,  
v k. ú. Valaská Belá a parcelu CKN č. 416/2 zastavané plochy a nádvoria o výmere 334 m2 
v podiele 1/7, zapísanú na LV č. 769, v k.ú. Valaská Belá z dôvodu zachovania prístupu 
k ostatným nehnuteľnostiam. 
 
Hlasovanie: 

Za:  8 Ing. Peter Dušička, Mgr. Herta Dušičková, Danka Golejová, Milan 
Čičmanec, Juraj Gabaš, Ing. Vladimír Mazán, Štefan Hlinka, Marian 
Híreš, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Mgr. Rastislav Repka, 

 
Vo Valaskej Belej dňa 6. 12. 2019  Ing. Miloš Cúcik – starosta obce 
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k bodu č. 4: Žiadosť Evy Beňovej, Valaská Belá 715 o prenájom bytu v budove 
Zdravotného strediska vo Val. Belej.  
 
 
      Uznesenie č. 126/2019 

Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej 
  

a) odkladá 
žiadosť Evy Beňovej, bytom Val. Belá 715 o prenájom bytu v budove Zdravotného strediska 
vo Valaskej Belej. 
 
b) odporúča  
zapísať pani Evu Beňovú do poradovníka na prideľovanie obecných nájomných bytov 
v bytovom dome 1477. 
 
Hlasovanie: 

Za:  7 Ing. Peter Dušička, Mgr. Herta Dušičková, Milan Čičmanec, Juraj 
Gabaš, Ing. Vladimír Mazán, Štefan Hlinka, Marian Híreš, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Danka Golejová, 

Neprítomný: 1 Mgr. Rastislav Repka, 

 
Vo Valaskej Belej dňa 6. 12. 2019  Ing. Miloš Cúcik – starosta obce 

 
 
 
 

 
k bodu č.5: Informácia ZŠ a MŠ vo Valaskej Belej o zvýšenie režijných nákladov na 
jedlo. 

Uznesenie č. 127/2019 
Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej 

  
berie na vedomie 
informáciu ZŠ a MŠ vo Valaskej Belej o zvýšenie režijných nákladov na jedlo. 
 

 
Hlasovanie: 

Za:  7 Mgr. Herta Dušičková, Danka Golejová, Milan Čičmanec, Juraj 
Gabaš, Ing. Vladimír Mazán, Štefan Hlinka, Marian Híreš, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Ing. Peter Dušička, 

Neprítomný: 1 Mgr. Rastislav Repka, 

 
Vo Valaskej Belej dňa 6. 12. 2019  Ing. Miloš Cúcik – starosta obce 
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k bodu č.6: Návrh VZN o poskytovanie jednorazového finančného príspevku pri 
narodení dieťaťa. 
 

Uznesenie č. 128/2019 
Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej 

  
odkladá 
VZN o poskytovaní jednorazového finančného príspevku pri narodení dieťaťa do budúceho 
rokovania OZ na doplnenie. 
 
Hlasovanie: 

Za:  8 Ing. Peter Dušička, Mgr. Herta Dušičková, Danka Golejová, Milan 
Čičmanec, Juraj Gabaš, Ing. Vladimír Mazán, Štefan Hlinka, Marian 
Híreš, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Mgr. Rastislav Repka, 

 
Vo Valaskej Belej dňa 6. 12. 2019  Ing. Miloš Cúcik – starosta obce 

 
 
 
 
 
 
 

Uznesenie č. 129/2019 
Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej 

  
odkladá 
rozpočtovú zmenu obce Valaská Belá rozpočtovým opatrením č. 28/2019 do budúceho 
rokovania OZ. 
 
Hlasovanie: 

Za:  8 Ing. Peter Dušička, Mgr. Herta Dušičková, Danka Golejová, Milan 
Čičmanec, Juraj Gabaš, Ing. Vladimír Mazán, Štefan Hlinka, Marian 
Híreš, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Mgr. Rastislav Repka, 

 
Vo Valaskej Belej dňa 6. 12. 2019  Ing. Miloš Cúcik – starosta obce 
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Uznesenie č. 130/2019 
Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej 

  
odkladá 
rozpočtovú zmenu obce Valaská Belá rozpočtovým opatrením č. 30/2019 do budúceho OZ. 
 
Hlasovanie: 

Za:  8 Ing. Peter Dušička, Mgr. Herta Dušičková, Danka Golejová, Milan 
Čičmanec, Juraj Gabaš, Ing. Vladimír Mazán, Štefan Hlinka, Marian 
Híreš, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Mgr. Rastislav Repka, 

 
Vo Valaskej Belej dňa 6. 12. 2019  Ing. Miloš Cúcik – starosta obce 

 
 
 

 
 

Uznesenie č. 131/2019 
Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej 

  
odkladá  
rozpočtovú zmenu obce Valaská Belá rozpočtovým opatrením č. 32/2019. 
 
Hlasovanie: 

Za:  8 Ing. Peter Dušička, Mgr. Herta Dušičková, Danka Golejová, Milan 
Čičmanec, Juraj Gabaš, Ing. Vladimír Mazán, Štefan Hlinka, Marian 
Híreš, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Mgr. Rastislav Repka, 

 
Vo Valaskej Belej dňa 6. 12. 2019  Ing. Miloš Cúcik – starosta obce 
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Uznesenie č. 132/2019 
Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej 

  
schvaľuje 
zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením číslo 35  v zmysle ustanovenia § 14 ods. 2  zákona  NR 
SR č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách  územnej samosprávy a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov v znení neskorších zmien a doplnkov podľa priloženého návrhu nasledovne: 

Pro-

gram,

podpro-

gram

Kód 

zdroja

Rozpočto

vá

položka

Popis upravenej položky

Suma pred 

úpravou

rozpočtu

v €

Úprava

rozpočtu:

+ zvýšenie

 - zníženie

Suma  

po úprave

 rozpočtu

v €

0

0

0

0

0

0

Rozpočtové zmeny spolu: 0 0 0

Pro-

gram,

podpro-

gram

Kód 

zdroja
Oddiel

Rozpočto

vá

položka

Popis upravenej položky

Suma pred 

úpravou

rozpočtu

v €

Úprava

rozpočtu:

+ zvýšenie

 - zníženie

v €

Suma  

po úprave

 rozpočtu

v €

13.1 41 0111 642 013 Obec - odchodné 7 560 -2 000 5 560,00

4.3 41 0640 633 006 VO - všeobecný materiál 1 795 2 000 3 795,00

0,00

0,00

0,00

Rozpočtové zmeny spolu: 9 355 0 9 355,00

Rozpočet  

pred 

úpravou 

v €

Úprava

rozpočtu:

+ zvýšenie

- zníženie

v €

Rozpočet 

po zmene

v €

1 509 964,00 0,00 1 509 964,00

5 000,00 0,00 5 000,00

140 208,00 0,00 140 208,00

1 655 172,00 0,00 1 655 172,00

1 423 130,00 0,00 1 423 130,00

172 725,00 0,00 172 725,00

33 059,00 0,00 33 059,00

1 628 914,00 0,00 1 628 914,00

26 258,00 0,00 26 258,00

Výdavky 2019 

Príjmy 2019 

Rozpočet

Bežné príjmy:

Kapitálové príjmy:

Finančné príjmové operácie:

Príjmy spolu:

  

Rozdiel príjmov a výdavkov:

Bežné výdavky:

Kapitálové výdavky:

Finančné výdavkové operácie:

 
 
 
Hlasovanie: 

Za:  7 Mgr. Herta Dušičková, Danka Golejová, Milan Čičmanec, Juraj 
Gabaš, Ing. Vladimír Mazán, Štefan Hlinka, Marian Híreš, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Ing. Peter Dušička, 

Neprítomný: 1 Mgr. Rastislav Repka, 

 
Vo Valaskej Belej dňa 6. 12. 2019  Ing. Miloš Cúcik – starosta obce 
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- Žiadosť Anny Matlovej, Valaská Belá 242 a Mgr. Zdeny Točekovej o výmenu 
okien na bytoch v základnej škole  
 
Návrh na uznesenie hlasovaním nezískal dostatočný počet hlasov na prijatie. 
 
 
Hlasovanie: 

Za:  0  

Proti: 0  

Zdržal sa: 8 Ing. Peter Dušička, Mgr. Herta Dušičková, Danka Golejová, Milan 
Čičmanec, Juraj Gabaš, Ing. Vladimír Mazán, Štefan Hlinka, Marian 
Híreš, 

Neprítomný: 1 Mgr. Rastislav Repka, 

 
Vo Valaskej Belej dňa 6. 12. 2019  Ing. Miloš Cúcik – starosta obce 
 
 
 
 
 
- Správa hl. kontrolóra obce Mgr. Jána Králika, LL.M. č. 1/2019 
 

Uznesenie č. 133/2019 
Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej 

  
schvaľuje 
v zmysle čl. X. bod 2 všeobecne záväzného nariadenia obce Valaská Belá č. 3/2018 
o nakladaní s nájomnými bytmi vo vlastníctve obce Valaská Belá výnimku pri prideľovaní 
bytov a to tak, že mimo poradia prideľuje byt p. Anne Matlovej a p. Mgr. Zdene Točekovej 
bytové náhrady v prípade, že dôjde k uzavretiu dohody o skončení nájomného vzťahu 
založeného Zmluvou o nájme zo dňa 1. 1. 1998, vrátane pomoci zo strany obce pri 
presťahovaní. 
 
Hlasovanie: 

Za:  8 Ing. Peter Dušička, Mgr. Herta Dušičková, Danka Golejová, Milan 
Čičmanec, Juraj Gabaš, Ing. Vladimír Mazán, Štefan Hlinka, Marian 
Híreš, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Mgr. Rastislav Repka, 

 
Vo Valaskej Belej dňa 6. 12. 2019  Ing. Miloš Cúcik – starosta obce 
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Uznesenie č. 134/2019 
Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej 

  
poveruje 
starostu obce ustanovením osoby na uzavretie dohody o skončení nájmu v lehote 30 dní odo 

dňa doručenia návrhu na uzavretie dohody o skončení nájomného vzťahu. 

 

 
Hlasovanie: 

Za:  8 Ing. Peter Dušička, Mgr. Herta Dušičková, Danka Golejová, Milan 
Čičmanec, Juraj Gabaš, Ing. Vladimír Mazán, Štefan Hlinka, Marian 
Híreš, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Mgr. Rastislav Repka, 

 
Vo Valaskej Belej dňa 6. 12. 2019  Ing. Miloš Cúcik – starosta obce 

 
 
 
 

Uznesenie č. 135/2019 
Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej 

  
schvaľuje 
začatie konania vo veci zmeny užívania prenajatých priestorov pre potreby ZŠ Valaská Belá. 

 
Hlasovanie: 

Za:  8 Ing. Peter Dušička, Mgr. Herta Dušičková, Danka Golejová, Milan 
Čičmanec, Juraj Gabaš, Ing. Vladimír Mazán, Štefan Hlinka, Marian 
Híreš, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Mgr. Rastislav Repka, 

 
Vo Valaskej Belej dňa 6. 12. 2019  Ing. Miloš Cúcik – starosta obce 

 
 


